
KDAJ JAVNA
TELEFONSKA
GOVORILNICA

V VEVČAH?
Zelje in potrebe po javni govoril-

nici so bile žive že pred leti, kajti
potrebe nam jo naiekujejo iz dneva
v dan. Na območju naše krajevne
skupnosti se tega že dolgo zavedamo
in skušamo po svojih močeh prispe-
vati in vsestransko sodelovati pri
reševanju tega problema. Pogrešamo
pa večje razumevanje tistih naših
dejavnikov, ki bi moiali hitreje in z
večjim posluhom prisluhniti željam
in potrebam občanov.

Predstavniki naše krajevne skup-
nosti se trudijo, kolikor je v njihovi
moči, da tako potrebno idejo reali-
zirajo, seveda bi morali pri tem so-
delovati še drugi dejavniki, ki bi
pomagali speljati stvar do konca.
Prebivalci Vevč se vse pogosteje
sprašujemo, kako bi dobili javno
telefonsko govorilnico, ki je zanje še
kako pomembna, skoraj bi lahko
tekli življenjska nuja.

Javni telefon je izredno pomemb-
na naprava, predvsem ob morebit-
nem požaru, bolezni ali kaki drugi
nesreti, ko je potrebna pomoč po-
sebnih služb iz Ljubljane. Zelo do-
bro pa služi tudi v drugih primerih,
saj prebivalci zaradi nerazvitega tele-
fonskega omrežja na Vevčah ne mo-
rejo dobiti tastnih telefonskih pri-
ključkov. Koristnost javne telefon-
ske govorilnice se bo v piihodnjih
letih še povečala, ko bo pri nas
uvedena moderna telefonska apaia-
tura za medkrajevni promet, prek
katerega bo možno vzpostaviti zve-
zo z vso državo, kasneje s celim
svetom.

Vljudno naprošamo predstavnike,
da bi boljše sodelovali in piisluhnili
željam in potrebam občanov.
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